
Protokoll för Ekeby Baptisförsamlings styrelse 
Den 14 oktober 2015 kl. 19.00 i Nävestakyrkan  
 

Närvarande 

Roland Davidsson (RD), Göran Tärnqvist (GT), Elin Tärnqvist (ET), Lisbeth Larsson (LL), Ann 

Davidsson (AD), Gustaf Bronegård (GB), Stig Olsson (SO) och Jonas Lundkvist (JL) 

 

 
1. Inledning  

Mötet inleddes med bön. 

 

2. Sekreterare  

Till sekreterare valdes JL 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes med tillägg.   

 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll behandlades och lades till handlingarna. 

 

5. Jonas 

FÖRÄLDRALEDIGHET 

JL har ansökt om föräldraledighet till våren. Han avser jobba 30% då. Samtal fördes om prioriteringar 

i tjänsten i förhållande till vårens program. Styrelsen beslutade att bevilja föräldraledigheten enligt 

önskemål och återkommer på nästa möte till vilka prioriteringar vi vill göra i tjänsten.  

 

PASTORSPRAKTIKANT 

JL har efter samtal md RD tackat ja till att ta emot en pastorspraktikant, David Lund, under två veckor 

i höst (v. 44 och v. 49). JL är handledare och David vill bo i kyrkan. JL ser till att det finns möbler på 

övervåningen för detta.  

 

6. Diakoni 

RAPPORT FRÅN NU 

JL rapporterade från Nävestakyrkans Ungdom och dess verksamheter. Bland annat berättades att NU 

kommer att ansluta sig till registerprogrammet Repet och att frågan har väckts om hur vi möter 

tonåringar, både i församlingen och i Ekeby. Viljan att finnas till för dessa är stor, men det är svårt att 

se vem som skulle göra det. JL får i uppdrag att se vad som gäller för praktikanter.  

 

GEMENSKAPSHELGEN DEN 17-18 OKTOBER 

JL redogjorde för anmälningsläget och berättade om upplägget för samtalet om församlingens väg 

vidare.  

 

ALPHAKURS TILL VÅREN? 

Styrelsen beslutade att vänta med Alpha till hösten 2016 utifrån JL:s föräldraledighet. 

 

KYRKORNA I KUMLA PÅ TORGET 1A ADVENT 

JL har fått en förfrågan om vi som församling vill finnas med på torget i Kumla till 1a advent. 

Styrelsen beslutade att inte finnas med i detta.  

 

7. Administration & fastighet 

EKONOMISK REDOGÖRELSE 

SO redogjorde för att vi i dagsläget har 302 932 kronor i intäkter och 320 847 kronor i utgifter. Det ger 

ett underskott på totalt -17 915 kronor. 



JL presenterade möjligheten till kyrkoavgift och styrelsen gav JL i uppdrag att nämna om detta i 

kommande veckobrev.  

Församlingen har fått ett beslut om församlingsbidrag på 34 000 från Equmeniakyrkan. 

 

HEMSIDAN OCH LOGGA 

GB tog med sig skisser på en ny logga som styrelsen tittade på. Styrelsen var väldigt glad över 

skisserna och GB jobbar vidare med dem.  

SO efterfrågan tider för styrelsemöten i hemsidans kalender. JL lägger in detta.  

AD efterfrågade att rapporten om insamlingen från tacokvällen kommer på Facebook vilket JL ordnar. 

 

UNGDOMSVÅNINGEN 

Det som är kvar att göra i det nya lekrummet är belysningen i taket. Lamporna har kommit och 

monteras inom kort. 

 

CARPORT 

Det har blivit en fråga om vem som i första hand skall ha bilden i garaget bakom kyrkan. RD kommer 

att prata med Mats om huruvida de vill ha en parkeringsplats och att de i så fall kommer att tillkomma 

en kostnad för det. Om de vill ha en plats undersöker vi möjligheten att bygga till en Carport. 

 

8. Övriga frågor  

Jenny Eidholm vill gärna göra en ny matrikel till församlingen. RD skickar ett underlag till henne för 

detta.  

AD efterfrågar bättre arbetsbelysning under skåpen i köket. RD tittar på detta. 

GB aviserar att han hoppar av styrelsen i samband med årsmötet. Styrelsen tackar för det han bidragit 

med och GT noterar detta för valberedningens räkning.  

 

9. Nästa sammanträde  

November 18/11 

December 2/12 

 

 

10. Mötet avslutades 

 

 

 

 

_______________________________  _______________________________ 

Ordf. Roland Davidsson   Sekr. Jonas Lundkvist 

 


